
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van woensdag 11 november 2009

Aanwezig: Vincent V., Michaël M., Mattia, Thomas, Michaël D., Vinnie, Jorien, Sanne

De vergadering wordt geopend om 17.40u.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Daniel was zo vriendelijk om ons er op te wijzen dat de PV’s van vorig jaar korter waren dan die van dit jaar. We
danken Daniel uiteraard voor zijn input en we zullen ons boek Wetenschap en Statistiek nog eens goed bekijken.

Mededelingen

• Volgende week maandag komt OOR samen in verband met het oriënteringsbeleid. Scientica en VTK zijn
het bijna eens.

• Het bierbrouwteam is bezig met het bier te brouwen.

Voorbije activiteiten

Pokeravond: Er is een vat afgesloten en een nieuw aangesloten voor een tiental pinten. Daarmee verlies je veel
bier. Er was geen laptop in het begin, dit is wel opgelost geraakt. Er was ongeveer 35 man. Er hadden er 50
kunnen komen. Er zijn enkele mensen die hebben ingeschreven niet gekomen. De duur van het pokertoernooi
was goed. Mensen die eerder afvielen konden nog wat spelletjes spelen, maar de meesten gingen gewoon
door. Het ging door in het RC in plaats van in de WAAG, dit vormde uiteindelijk geen probleem. Er had
een opbouwshift moeten zijn. Bram Luyten heeft niets van bedanking gekregen, dit wordt nog geregeld.

Mexicaanse eetavond: Het was nogal last-minute geregeld. Financieel is alles waarschijnlijk in orde. Het begint
een gewoonte te worden dat mensen zich inschrijven en niet komen. Er zijn een zestal mensen niet gekomen,
daarom zijn er ongeveer vier mensen binnengelaten die niet hadden ingeschreven. Er was niet zo veel over,
dus er is goed geschat. Mensen vonden het lekker. Er waren te weinig shiften en ze waren niet allemaal
ingevuld. Het koken ging heel vlot. Alles kon op voorhand gemaakt worden en moest enkel even opgewarmd
worden. Er stonden afwasshiften van acht tot tien die niet ingevuld waren, maar dat was niet zo erg. De
opkuis na de cantus was rap gedaan. De piñata’s waren wel leuk, maar de isomo erin had geen nut en was
gewoon veel opkuiswerk.

Picantus: Er was zeker 140 man, dit was meer dan verwacht. De opbouw ging heel vlot. Als we zoveel volk blijven
hebben, moeten we wel meer tafels krijgen. We konden er geen van boven krijgen, want daar was ook een
activiteit bezig. Veel meer volk willen we ook niet hebben. We kunnen in principe wel volk weigeren, maar
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waarschijnlijk is dit meer een uitzondering. Het eerste deel ging goed, het tweede deel was redelijk chaotisch.
Het derde deel ging veel vlotter, omdat Michaël D. veel sneller naar het volgende liedje overging. Het was
een heel lange cantus, hij duurde tot twee uur. Het is wel mogelijk een liedje te laten vallen, maar dan kort
je ook de cantus in voor mensen die niet aan het praten zijn. Het duurde ook heel lang omdat er veel volk
was, de vrije versie liedjes duren dan veel langer. Het is altijd wat afwegen met zoveel mensen, je kan nooit
voor iedereen goed doen. De salamander is weer een ouwzakkenrondje geworden, dit is natuurlijk wel de
traditie. Omdat er een eetavond voorafging, kon er misschien eens iemand van GAK spreken, al heb je dat
niet altijd zo in de hand. Enkele mensen hebben eigen drank meegenomen, er was hen gezegd dat dat niet
mocht. Vanaf 1 december komt er een nieuwe eigenaar, daarvoor moeten we zeker onze waarborg ophalen.
De openingscantus kan daarom nog niet vastgelegd worden. Misschien is eigen drank dan wel mogelijk. De
bovenzaal en de benedenzaal kosten beide e100.

Komende activiteiten

Oorlogsbar: Er is nog een bartteamer nodig om te helpen. De sleutel is gisteren al gehaald. Er is waarschijnlijk
niet veel versiering. Misschien komt er een richtingenzuip. De waterpistooltjes kunnen ook meegenomen
worden om een watergevecht mee te doen. Binnen twee weken is er een samenkomst met mensen van Alma.

LOKOmotion: Wina heeft maar 25 kaarten kunnen verkopen. Dit is niet zo’n probleem, LOKOmotion zal wel
uitverkocht zijn. We weten niet zeker of de geluidsinstallatie in orde is geraakt.

EJWspelletjes avond en LAN-party: GAK had EJW gevraagd de spelletjesavond te verzetten voor de LAN-party,
vanwege locatieproblemen. Dit was niet mogelijk. Nu zal de LAN-party niet meer doorgaan op donderdag,
maar op dinsdag 1 december. De EJW spelletjes avond gaat gewoon volgende week dinsdag door in de
WAAG.

Zaalvoetbal: Sport organiseert maandag zaalvoetbal. Dit staat enkel op de site.

Maffe Experimenten: De maffe experimenten werkgroep heeft samengezeten. Het zal in de openlesweek door-
gaan, dit is de tweede week van het tweede semester. Het zal een dag zijn met allerlei workshops. Er
komt een centraal infostandje op het grasveldje op de campus. Achteraf komt er een kleine receptie
waar de middelbare schoolstudenten contacten kunnen leggen met de wetenschapsstudenten. De work-
shops zijn toegankelijk voor iedereen, dus zowel voor middelbare schoolstudenten, wetenschapsstudenten als
niet-wetenschapsstudenten. Er wordt specifiek reclame gemaakt bij de middelbare schoolstudenten en de
wetenschapsstudenten. Elke kring vraagt bij zijn eigen departement(en) naar steun. Mattia en Wouter gaan
naar de faculteit om daar steun te vragen. De faculteit kan de studenten uit het middelbaar bereiken. De
dag wordt dus een samenwerking tussen Scientica, de departementen en de faculteit.

Kelderhuur

We moeten de kelders van de vorige jaren wel betalen, ook al zijn er geen contracten opgestuurd. Dit zal beheerraad
betalen.

Leidsche Flesch Almanak

De Leidsche Flesch (Wiskunde, Natuurkunde en Informatica vereniging van Nederland) heeft ons gevraagd een
tekstje te schrijven voor hun almanak. Het thema is comics. Sanne wil een tekstje schrijven.
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Varia

• Vrijdag wordt de overdracht van de rekeningen geregeld.

• Er is nog niets opgezocht voor het wisselstuk van de perculator.

• Er wordt nog sponsoring geregeld met de KHL voor festival.

• Zondag wordt er nog met festival vergaderd, want alle prijzen van de groepjes zijn nu bekend.

• Het kost ons e5 voor een grote plakborstel. Dit is veel handiger om mee te plakken. We kopen er zo eentje
en dan kan je nog kijken met welke borstel je het liefste plakt.

• ACCO heeft de prijs van de winagenda’s nog niet doorgegeven.

• Thomas zal alle subsidies op tijd regelen.

Voorbereiding agenda PV

De agenda voor de PV van 15 november is:

• Goedkeuring agenda - A

• Goedkeuring verslag - A

• Actiepunten - A

• Mededelingen - A

• Voorbije activiteiten - B

• Komende activiteiten - B

• Festival - A

• Winagenda’s - C

• Varia - B

• Actiepunten - A

De vergadering wordt gesloten om 18.32u.

Sanne Leenders (secretaris)
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